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Inleiding 

 

Vervolg op onze eerder gestelde vragen (d.d. 09-01-2020) 

 

Het CDA is ongerust over de veiligheid van de scheefzakkende toren van de Bonifacius Kerk en de 

vertraging die ontstaat om de fundering hiervan te restaureren. Het College heeft in de 

beantwoording van onze eerder gestelde vragen hierover aangegeven dat de restauratie inderdaad 

wordt uitgesteld van 2020 naar 2021 en de oorzaak hiervan vloeit voort uit het feit dat het een 

lange voorbereidingstijd vergt. Tevens stelt het College dat de toren binnen de veiligheidsmarge zit 

maar dat dit echter minder is dan 5% dat het krap begint te worden. Wij hebben hier uit voort 

vloeiend de volgende vervolgvragen. Wij realiseren ons dat het in hoge mate uitvoering betreft 

maar onze zorgen en onze controlerende rol rechtvaardigen de vragen. 

 

1.  Wat is exact de oorzaak van de vertraging? 

antwoord  De voorbereiding van het archeologisch onderzoek heeft veel tijd nodig. Ook het overleg 

met de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed om tot een omgevingsvergunning te 

komen is een langdurig traject. 

2. In januari 2019 is er een Programma van Eisen ingediend door de gebruiker (het bestuur 

van de Protestante Gemeente Medemblik). Hierop is in december 2019 gereageerd door 

de gemeente. Wanneer je samen plannen maakt is het een voorwaarde dat de afspraken 

helder zijn. Het blijkt dat er nog steeds geen overeenstemming is tussen gemeente en 

het bestuur over het programma van eisen. Wat is hiervan de oorzaak en hoe gaat u 

ervoor zorgen dat dit op korte termijn afgestemd wordt met duidelijke antwoorden? 

Antwoord Het programma van eisen zou in een gezamenlijk overleg worden besproken. Door het 

coronavirus is dit helaas niet doorgegaan. Dit overleg vindt nu binnenkort plaats. Op 

twee punten na zijn wij akkoord. Wij zijn niet akkoord met het betalen van 

constructeurs/adviseurs die het kerkbestuur inschakelt en ook niet dat de gemeente te 

allen tijde aansprakelijk is voor eventuele gevolgschade. 



 

 

3. Er zijn metingen verricht door een gespecialiseerd constructiebureau, er zijn boringen 

verricht naar de samenstelling van de muur en de funderingsconstructie, er is een 

architect ingeschakeld. De gemeente heeft al veel tijd, energie en geld gestoken in de 

voorbereiding Hieruit concluderen wij dat er een plan van aanpak moet zijn. Kunnen wij 

dit plan van aanpak met het tijdspad van u ontvangen? 

Antwoord Nee, dat kan niet. Het plan van aanpak moet nog worden opgesteld. Dit is onderdeel 

van de prijsvorming die begin 2021 wordt afgerond. 

4. Hoe gaat u garanderen dat de restauratie in 2021 gaat plaatsvinden? 

Antwoord Dit is één van de voorwaarden die wordt meegegeven aan de aannemer.  

 

 


